
Forslag til årsmøte i Rakkestad Hundeklubb 20.03.2025  

 

1.  Det foreslås at klubbens grunnkontingent reduseres med kr 100,- fra 2026.    

- Bakgrunn, på årsmøtet 2024 ble det vedtatt en økning av grunnkontingenten på kr 150,-.  Dette er en 

utrolig stor økning i forhold til mange andre hundeklubber, f.eks raseklubber kan ha en økning på fra kr 

10,- til 20,- ca annethvert eller tredje hvert år.    

I disse tider hvor alt har blitt dyrere, så vil en for høy klubbavgift gjøre at man mister medlemmer. For å 

øke inntektene anbefales det at styret isteden jobber aktivt med å skaffe flere sponsormidler fra lokale 

bedrifter. Klubbens grunnkontingent er pr i dag på kr 500,- i tillegg kommer NKK kontingenten, til 

sammenligning koster årlig medlemskap i en raseklubb fra ca kr 3-400,-  

 

2. Det foreslås at det årlig settes av penger i fond (høyrentekonto) øremerket bygging av hall til klubben.    

- Det har vært snakk om å bygge egen hall siden klubben ble stiftet, og skal man komme noen vei med 

planene så må man ha en viss form for egenkapital. Det er vanskelig å foreslå noen årlig sum, så lenge 

ikke regnskapet er lagt ut før fristen for forslag. Det foreslås derfor at 1/3 av årlig overskudd settes av på 

konto øremerket bygging av hall, og at dette iverksettes allerede i år.   

 

3. Rakkestad HK skal arrangere valpeshow årlig som de gjorde før, foreslår at utstillingsgruppa får 

ansvaret for dette.  

- I utstillingsgruppa er det personer med lang erfaring, både i å arrangere offisielle utstillinger, og 

valpeshow, det er bra inntjening på å arrangere valpeshow.   

 

Vibeke Kvisler. 


